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Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Wykonania oświetlenia chodnika (łącznik pomiędzy ul. Kościuszki i P. Skargi), wzdłuż 

ogrodzenia Szkoły Podstawowej nr 5. 

Chodnik ten jest bardzo często uczęszczany przez mieszkańców, jednak w porze wieczornej 

i nocnej, kiedy jest już ciemno, miejsce to jest odwiedzane przez osoby spożywające tam alkohol. 

Ślady wieczornych" spotkań " są częstym widokiem osób poruszających się tam w ciqgu dnia, 

niejednokrotnie można się potknąć o pozostawione puste butelki lub roztrzaskane szkoło. Ponadto 

wzdłuż tego chodnika jakiś czas temu zasadzone zostały drzewa, których próby zniszczenia 

mieszkańcy przechodzący tamtędy mogli już zaobserwować. 

Wykonanie oświetlenia tego chodnika wpłynie na poprawę bezpieczeńSf1,lIa w godzinach 

wieczornych i nocnych, a także poprawi estetykę tego miejsca, które nie będzie już tak zaśmiecane 

różnego typu odpadami tj. np. puste butelki i szkło. 
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